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Koosoleku päevakord: 

• Eelmise koosoleku teemadega – koolitoit, preemiapäev, kehaline kasvatus – jätkamine 

• Direktori ülevaade valmisolekust algavaks õppeaastaks 

• Osavõtjate poolt tõstatatud teemad ja küsimused 

 

Eelmise koosoleku teemadega jätkamine 

• Koolitoiduga seotud teemasid selgitas direktor Siiri Sõmer.                                                                                 

Vald toidupäeva maksumust tõstnud ei ole.                                                                           

Eelarve katab kulud. Toidu raiskamine on vähenenud tänu puudujate märkimisele 1. tunni 

alguses.                                                                                                                                               

Pikapäevarühma õpilaste toitlustamise süsteemi soovitakse muuta. Senise talongisüsteemi 

puhul ei saanud planeerida portsjonite arvu. Uue süsteemi puhul koostatakse kindel menüü 

ja vanemad tasuvad arve alusel. Ka pikapäevatoidu maksumus peab tõusma, et saaks 

pakkuda tõhusamat toitu. 

 

• Preemiapäeva küsimust ei ole arutatud. Sel õppeaastal tuleb tegelda kooli õppekavaga ja 

sellega seoses peaks ka preemiapäeva teema kõne alla võetama.  

 

• Õppekava teemast lähtudes esitas Kaja Säärits küsimuse kehalise kasvatuse hindamise kohta. 

Kaja Säärits kritiseeris õpetaja suhtumist erinevate tervisemuredega õpilastesse ning kahtles, 

kas õpetaja suudab pakkuda õpilastele piisavalt tuge. 

 

Direktor selgitas, et uuel õppeaastal töötab õpetaja välja meie kooli ainekava ja hakkab seda 

katsetama. Eesmärk on tekitada noortes soov ja vajadus liikumisharrastusega tegelemiseks. 

Selleks tutvustatakse tundides erinevaid liikumisviise. Uuel õppeaastal pannakse kehalises 

kasvatuses veel hindeid. 



Direktori sõnul võtavad muutused aega, märgata on suhtumise muutumist. 

 

Otsustati: võtta saadud info teadmiseks 

 

Direktori ülevaade ja selgitused valmisolekust algavaks õppeaastaks 

• Direktor kinnitas, et õpetajad on olemas, andis veel kord ülevaate õpetajate 

liikumisest. Koormused on küll erinevad, kuid selleks on õpetajatega kokkulepped 

olemas. 

• Sellest, kuidas on väikeklasside õpilasi liidetud liitklassideks, andis selgitusi Siiri 

Sõmer. 

Hele Kull muretses, kas õpetaja suudab liidetud väikeklassis piisavalt tuge pakkuda. 

Direktor usub, et liidetud väikeklass pakub erivajadusega lastele paremaid võimalusi 

kui suures klassis õppimine. 

Hele Kull uuris, kas vald on pakkunud omapoolseid lahendusi tugisüsteemide 

toetamiseks olukorras, kus kooli tuleb üha rohkem erivajadustega õpilasi. 

Direktor on võtnud vastutuse leida piiratud võimaluste juures parimaid lahendusi. 

Valla kunagised lubadused gümnaasiumiosa sulgemise järel põhikoolile rohkem 

rahalisi vahendeid eraldada, ei ole täitunud. 

• Siiri Sõmer tutvustas hoolekogule uue õppeaasta eesmärke, milleks on  

õpistrateegiate õppimine ja õppimise mõtestatus. Strateegiatega minnakse kogu 

kooliga ühte sammu.  

• Direktor tutvustas põhikooli logo muudetud varianti, samuti kooli lippude kavandeid. 

• Raivo Kadaja tõstatas küsimuse kooli kodulehe uuendamisest. Koduleht on 

vajaduspõhine ja selle uuendamise kulud seotud kooli muutumisega – seega peaks 

kulud katma koolipidaja. Kui direktor on kodulehe uuendamisega seotud kulud välja 

selgitanud, peaks ta taotlema koolipidajalt nende kulude kompenseerimist. 

Hele Kull avaldas arvamust, et kõik muutused kodulehel peaks olema tehtud juba 1. 

septembriks ning et kulude katteks peaks olema koolipidajal lisafond. 

• Koolipäeva algusaeg jääb samaks. Kehtima jääb ka õnnetunni süsteem.  

• Suureks muudatuseks on uuest õppeaastast kellata koolimaja. Proovime, kuidas see 

õnnestub. Kui eesmärgiks on aja planeerimise harjutamine, peaks see 

planeerimisharjumuse tekkimisele kaasa aitama. 

• I-III klass läheb üle üldõpetusele. Katrina Tammistu selgitas üldõpetuse põhimõtet 

lähemalt. Ka see on proovimise teema. 

• Koolibussiteenust pakub uuel õppeaastal GoBus. 

Kaks bussiringi päevas jäävad ja see on lastele hea. Arutleti selle üle, kas oleks 

mõistlik panna hommikune ja pärastlõunane bussiring vastupidises suunas käima. Sel 

juhul ei oleks hommikul esimesena bussi tulija ka pärastlõunal viimane koju jõudja. 



Kindlat poolehoidu see mõte ei leidnud. Probleemiks on see, kui lapsed peavad 

pärast kooli kaua bussi ootama. 

Hele Kull avaldas mõtet, et koolibussisüsteem tuleks ümber vaadata. Targem oleks 

kasutada paindlikumalt väiksemaid sõidukeid, võttes eeskuju teiste riikide 

süsteemidest.  

 

Otsustati: võtta saadud info teadmiseks 

 

Osavõtjate poolt tõstatatud küsimused 

• Marju Limbak tõstatas küsimuse uue koosoleku kokkukutsumise aja kohta. 

Oleks vaja valida uus lapsevanemate esindaja. Üldkoosolek plaanitakse kokku 

kutsuda 20. septembril. Siis toimuks ka hoolekogu koosolek.  

Hele Kull soostus jätkama vilistlaste esindajana. 

• Hele Kull tõstatas küsimuse, milliseid organisatsioone võiks hoolekogu töösse 

ja kooli toetamisse kaasata. Tema arvates võiks organisatsioon olla 

kohapealne, võimeline toetama ja samas ei oleks liiga tihedalt kooliga seotud 

– seega tema vaatenurk asjadele võiks olla erinev. 

Raivo Kadaja arvas, et võiks kaaluda Lions-klubi võimalusi. 

• Siiri Sõmer tõstatas teema õuevahetunni inventari soetamisest. Ta tegi 

ettepaneku edastada lastevanemate koosolekul mõte, et vanemad võiks olla 

abiks sobivate vahendite hankimisel.                                                                              

Sobivate vahenditena mainiti 

•  seina külge kinnitatavat korvirõngast, 

• köispüramiidi, 

• maabatuuti.                                                                                                                     

Kuna asjalikud vahendid on kallid, tekkis arutelu raha saamise võimaluste 

üle.     

 Hele Kull arvas, et vallal on mänguväljakute arendamise programm ja 

selliste õuevahendite hankimine võiks olla seotud mänguväljakute 

arendamisega.  

• Raivo Kadaja soovis teada, kas koolimajas on ruumiressurssi, mida võiks 

üürile anda või muul moel kasutusele võtta. 

Direktor selgitas, et vabu ruume ei ole. Puudu on rahunemisruum ja 

õpilasomavalitsuse ruum. Keldri kohta puuduvad endiselt kindlad teadmised 

– kas kinni laotud keldriosa taga on mingi ruum, pole teada.  

Veel selgitas Siiri Sõmer, et oktoobris peaks valmis saama uus soojasõlm, mis 

tagaks koolimajas ühtse temperatuuri. Ventilatsioonisüsteem on 

arendusprotsessis, uue süsteemi rajamine oleks liiga kallis. Tualetid vajavad 

ümberehitamist. Lähemas tulevikus on plaanis seinte värvimine.  



 

• Samas nõustus direktor mõttega, et võimalik oleks õhtuti rohkem kasutust 

leida spordisaalile. Seda võimalust tuleks arutada ja teha asjakohast 

reklaami, sest on võimalik, et saali kasutamiseks oleks treeningrühmade 

(näiteks tantsukool Cestants) huvi olemas. See pakuks võimalusi ka 

kohalikele, ruumide rendiga saaks kool juurde näiteks toiduraha vms. 

 

Otsustati: võtta saadud info teadmiseks,                                                                                                                                                              

direktor tegeleb spordisaali väljarentimise võimaluste uurimisega,                                                                       

uus koosolek tuleb kokku 20. septembril 

 

 


